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Abstract (en)
A paper bag, having two preferably rectangular ends (1, 2) and a tubular casing (3) arranged between them which assumes the rectangular shape of
the ends (1, 2) in the filled state, can be emptied completely in daily use, the paper bag not being noticeably impaired in its stability and being easy
to open if it is provided with at least one tearing strip (10) which runs in the casing (3) parallel to one end (1, 2), is formed by tearing perforations (8,
9) and extends only over a small part of the width of the casing (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Papiersack mit zwei vorzugsweise rechteckigen Böden (1,2) und einer dazwischen angeordneten schlauchartigen, im gefüllten Zustand die
rechteckige Form der Böden (1,2) annehmenden Mantelwandung (3) läßt sich im täglichen Gebrauch restlos entleeren, wobei die Stabilität des
Papiersacks nicht merklich beeinträchtigt und leicht zu öffnen ist, wenn er mit wenigstens einen in der Mantelwandung (3) parallel zu einem
Boden (1,2) verlaufenden, durch Aufreißperforationen (8,9) gebildeten Aufreißstreifen (10), der sich nur über einen geringen Teil der Breite der
Mantelwandung (3) erstreckt, versehen ist. <IMAGE>
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